

Generalkonsulat

der Bundesrepublik

Consulate General
of the Federal Republic of Germany
Dubai

Dubai

P.O.B. 2247

Telefon: 52 33 52

Telefax: 528138

Telex: 47270AADX B EM

-Vo/sp: 300702

TO WHOM IT MAY CONCERN	إلى من يهمه الأمر
The Consulate General of the Federal Republic of Germany in Dubai certifies	تشهد القنصلية العامة لجمهورية ألمانيا الاتحادية بأن
Dr. Mohamad Ziad N. Al Kawadri,	الدكتور محمد زياد بن نعيم القوادري،
Is a holder of the German academic title of "Diplom Volkswirt" (Master in Economics) of the Ludwigs-Maximilians University of Munich, and an approved legal advisor of the	يحمل اللقب الأكاديمي الألماني "دبلوم في الإقتصاد" (ماجستير في الإقتصاد) من جامعة لودفيك-ماكسيميليانس في ميونيخ وهو المستشار القانوني المعتمد لقنصلية ألمانيا الاتحادية في دبي.
The Consulate General certifies further that Dr. Kawadri has been appointed to intercede and take all legal actions on behalf and in favor of our German citizens.	وتشهد القنصلية العامة لجمهورية ألمانيا الاتحادية أيضاً بأنها قد عينت الدكتور القوادري للتدخل ولمتابعة القضايا القانونية والقيام بجميع الإجراءات لصالح مواطنينا الألمان
This certificate has been handed over to him for presentation to third interested parties and to authorities in the United Arab Emirates.	وقد أعطيت له هذه الشهادة لتقديمها لمن يهمه الأمر ولمختلف السلطات في الإمارات العربية المتحدة.

Dubai, 30th July, 1997

دبي في 30 يوليه 1997



BSII 91/97
DM 20.- Dhs 41.-
Tarif 140

Gunther Voits
Acting Consul General